
 

BAUSKAS NOVADA DOME 

Uzvaras iela 1, Bauska, Bauskas nov., LV-3901  

tālr. 63922238, e-pasts: pasts@bauskasnovads.lv, www.bauskasnovads.lv 

DOMES SĒDES  PROTOKOLS 

Bauskā  

 

 

2025. gada 30. janvārī        Nr. 1 

 

 

Sēde sasaukta 2025. gada 30. janvārī plkst.9  
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Sēdi vada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 19 Bauskas novada domes deputāti: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine Baha, deputāts Bruno Bahs, deputāts Mārtiņš 

Cimermanis, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Arnolds 

Jātnieks, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāte 

Solveiga Lineja, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita 

Nagņibeda, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Kultūras nodaļas vadītāja 

Vita Morkūna, Rundāles apvienības pārvaldes vadītāja vietnieks Ivars Čerļenoks, ekonomiste 

Gita Skribāne, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Iecavas apvienības 

pārvaldes vadītājs Normunds Vāvers, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, 

Sociālā dienesta vadītājas vietniece Kristīne Brūvele, Sociālā dienesta Sociālo pakalpojumu 

nodaļas vadītāja Daiga Supe, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš 

Veinbergs, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba 

Šumina, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, datorsistēmu un datortīklu 

administratore Krista Sondore, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas 

vadītāja Baiba Leitlante, Jaunatnes nodaļas vadītāja Līga Briģe, Sporta nodaļas vadītājs Lauris 

Ziemiņš, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Ligita Vasermane, 

Vecumnieku apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs Jānis Strēlis, 

Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamo 

īpašumu speciālisti Dace Stubure, Aija Fridrihsone, Māris Šarķis, Uzņēmējdarbības un 

mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, teritorijas plānotāja Dace Platonova, Sociālās 

aprūpes centra “Derpele” vadītāja Inta Savicka, SIA "Bauskas novada komunālserviss" valdes 

locekļi Andis Kaspars un Uģis Saukums   

 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas  domes sekretāre Ligita Jukšinska 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 
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Sēdes darba kārtība: 

  1.  Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

  2. Pārskata ziņojums par Bauskas novada Sociālā dienesta funkciju izpildi un budžeta  

līdzekļu izlietojumu 2024.gadā. 

  3. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra noteikumos 

Nr.12 “Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un 

finansēšanas noteikumi”. 

4. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 

2022. gada 26. maija saistošajos noteikumos Nr. 10 “Par sociālajiem pakalpojumiem 

Bauskas novadā”” apstiprināšanu. 

5. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā “Par telpu 

nekustamajā īpašumā Baldones ielā 65, Iecavā un kustamās mantas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Cerību spārni””. 

6. Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

7. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu 

izvērtēšanas un mērķdotāciju sadales komisijas sastāvā. 

8. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmi 

no 2025. gada 1. janvāra. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

10. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023.gada 27.jūlija lēmumā „Par 

sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā”. 

11. Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss". 

12. Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

13. Par piedāvājumu atlases rezultātu apstiprināšanu un projektu pieteikuma iesniegšanu 

5.1.1.1. pasākumā "Infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam". 

14. Par projekta „Ēkas Dārza ielā 8B, Bauskā energoefektivitātes paaugstināšana un 

pielāgošana pašvaldības policijas vajadzībām” īstenošanu. 

15. Par Slimnīcas ielas nosaukuma maiņu uz "Baznīcas iela" Skaistkalnes ciemā. 

16. Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 

40940010020 Vecumnieku pagastā. 

17. Par dzīvojamai mājai Mēmeles iela 15, Bauskā, funkcionāli nepieciešamā 

zemesgabala pārskatīšanu. 

18. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Mežāžu iela 8, 

Uzvarā, Gailīšu pagastā. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Bauskas ielā 5-1, 

Bārbelē, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Bauskas iela 5-7, Bārbelē, 

Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai.  

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Mežāžu iela 8-23, 

Uzvara, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Uzvaras iela 13-31, 

Uzvara, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – biroja telpas “Virsaiši 1” -7, 

Codes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Baznīcas iela 9 k-2-6, 
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Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Baznīcas iela 9 k-2-

14, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Mēmeles iela 11-3, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Biržu iela 20-10, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 30-39, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Gammas", Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Lauktehnika 17”-70, 

Rītausmas, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Dārza ielā 10A, Zālītē, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Audrupi"-

1, Audrupos, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas 

kūdra 1”-23, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 6"-12, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas ielā 

1–18, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Vīksniņas”-3, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Svelmes”-4, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Vaski"-1, Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Vaski"-4, Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Silmači”-8, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, L.Baha, I.Pētersone, J.Krievs, M.Veinbergs, V.Čačs, B.Bahs, A.Okmanis, 

A.Jātnieks, I.Nagņibeda, M.Mediņš, E.Paičs, L.Rimševica) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

Informē, ka ziņojumā atskatīsies uz aizvadīto finanšu gadu un sniegs  ieskatu turpmākajās 

veicamajās darbībās šajā jomā. Sadarbībā ar finanšu departamentu sagatavota informācija par 

budžeta izpildi uz 2024. gada 31. decembri – kopumā plānotie ieņēmumi izpildīti par 103,9 %, 

tai skaitā nodokļu ieņēmumi 106,7 %, iedzīvotāju nodokļu ienākumu nodokļu izpilde ir 106,7 %, 

kas ir gada plāna pārpilde par 6,7 % jeb 1,3 miljoniem EUR. Nekustamā īpašuma nodokļa 
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izpilde arī ir tieši tāda pati – 106,7 %.  Nenodokļu ieņēmumu izpilde bijusi  ar augstāko izpildes 

rādītāju 125,5 %, savukārt iestāžu maksas pakalpojumu ieņēmumu izpilde izpildījusies 95,5 % 

apmērā.  Kopā izdevumu izpilde 92,2 %, no kuriem uzturēšanas izdevumu izpilde ir 93,1 % un 

kapitālo izdevumu izpilde ir 87,6 %. Rezultātā kopējais naudas līdzekļu un noguldījumu 

atlikums 2024. gada beigās sastādīja 11 815 653 EUR.  Aizdevumu galvojumu saistība attiecībā 

pret pašvaldības budžeta ieņēmumiem bez mērķdotācijām sastāda 14,24 %, kas ir ļoti augsts 

rādītājs. Ņemot vērā jau decembrī apstiprināto budžetu un tajā plānoto atlikumu uz gada sākumu,  

uz februāri ir iespēja darba kārtībā novirzīt prioritāro projektu īstenošanai un līdzfinansējuma 

nodrošināšanai projektiem, kurus plānots īstenot arī ar ārēju finansējumu piesaisti, proti, arī ar 

aizņēmumiem par summu 1,5 miljoni EUR, un šis darbs priekšsēdētāja vadībā tiks plānots jau 

tuvākajās  dienās.  

Nākamais būtiskais temats ir pašvaldības teritorijas attīstības plānošanas process un šī 

dokumenta izstrādes gaita. Pilna informācija ir sagatavota un  pievienota informācijas datnēs. 

Būtiskākās lietas ir turpināt darbu pie teritorijas plānojuma 2. redakcijas izstrādes, ir precizēta  

vides pārskata sagatavošana. Sagatavota abpusēji parakstīta vienošanās par Bauskas novada 

teritorijas plānojuma izstrādes līgumu grozījumiem, kā arī sagatavots šo darbību veikšanas 

grafiks.  

Par Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamentu un arī jaunatnes 

politikas uzraudzību šajā departamentā –  gada sākumā sagatavots pārskats gan ar atskatu uz 

aizvadīto gadu, gan arī izvirzot prioritātes 2025.gadam. Šis pārskats  pievienots ziņojuma 

informācijas datnēs, ir noteiktas prioritātes un veicamie uzdevumi gan izglītības, gan kultūras 

jomā, sporta un veselības jomā, kā arī jaunatnes politikas īstenošanas jomā. Turpinot par 

izglītības procesa aktualitātēm, atzīmē, ka 2025. gads, vismaz tā pirmā puse, iezīmējas ar vairāku 

izglītības iestāžu akreditācijām un iestāžu vadītāju profesionālās darbības novērtēšanas 

procesiem, ko veic Izglītības kvalitātes valsts dienests. Kā būtiskākie minami: Īslīces 

pamatskolas direktores vadītāja profesionālās darbības novērtēšana par periodu pēc 2 gadu 

stāšanās amatā, šobrīd tiek gaidīts IKVD ziņojums. Gan iestādes akreditācija, gan vadītāja 

profesionālās darbības kārtējā novērtēšana ir Pamūšas pamatskolai un iestādes direktorei, šobrīd 

noris Valles pamatskolas iestādes akreditācijas process, ziņojums būs mēneša laikā. 2025. gada 

martā iestādes akreditācija un vadītāja profesionālās darbības novērtēšana pēc 2 gadu stāšanās 

amatā ir Iecavas vidusskolas direktorei, līdzīgi Zālītes pamatskolai un iestādes direktoram, Griķu 

pamatskolai un iestādes direktorei. Aprīlī paredzēta Iecavas sporta skolas “Dartija” akreditācija 

un direktores vadītāja profesionālās darbības novērtēšana, jūnijā paredzēta Uzvaras pamatskolas 

direktores profesionālās darbības novērtēšana laikā pēc divu gadu stāšanās amatā. 2024. gadā  

labi tika novērtēti profesionālo izglītības iestāžu vadītāji un Iecavas Mūzikas un mākslas skola, 

Bauskas Mūzikas un mākslas skola, un Iecavas pirmsskolas izglītības iestāde “Cālītis”,  

sagatavoti ieteikumu ieviešanas plāni, kuri tiek īstenoti.  

 Par aktualitātēm kapitālsabiedrību jomā – saņemta informācija no SIA “Bauskas 

slimnīca”, šī gada 9. janvārī ir noslēgts līgums ar CFLA par projektu SIA “Bauskas slimnīca” 

neatliekamās palīdzības un pacientu uzņemšanas nodaļas atjaunošanu,  par šī projekta īstenošanu 

ar attiecināmo finansējuma apjomu 431 233 EUR. Projekta ietvaros ir paredzēti dienas stacionāra 

pacientu uzņemšanas nodaļas un lifta būves darbi, ir pieņemts lēmums slēgt līgumu ar 

būvniekiem par kopējo summu 1 986 770 EUR. Būvniecības mērķa uzdevumos ir izbūvēt 

uzņemšanas un neatliekamās palīdzības nodaļas slimnīcas telpas pirmajā stāvā, ķirurģijas dienas 

stacionāra telpas ar 2 operāciju zālēm slimnīcas 2.stāvā, veikt telpu pārbūvi, inženiertīklu 

atjaunošanu un izbūvēt liftu ar 4 pieturām pie ēkas fasādes, kas savieno slimnīcas līmeni ar 

uzņemšanas nodaļu, ķirurģijas dienas stacionāru un pagraba telpām. Noslēguma gatavībā ir arī 

būvuzraudzības līgums, kopā ar priekšsēdētāju ieplānots slimnīcas apmeklējums 6. februārī, 

piesaistot Būvniecības departamenta speciālistus. Plašāku paziņojumu par šīm aktivitātēm sniegs 

arī pati slimnīca.  

Par SIA “Zemgales Mutes veselības centrs” – decembrī pieņemts lēmums par nedzīvojamo 

telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA “Zemgales mutes veselības centrs”, tas skar 3 
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izglītības iestādes – Bauskas Valsts ģimnāziju, Bauskas 2.vidusskolu, Bauskas pilsētas 

pamatskolu, izzināta pakalpojuma pieprasījuma nepieciešamība gan Iecavā, gan Rundālē. 

Iesaistoties departamenta sporta un veselības nodaļas speciālistiem, ir veiktas aptaujas un 

rezultāti rāda, ka  šis bērnu mutes veselības pakalpojums ir ļoti nepieciešams iedzīvotājiem, 

tāpēc tiks meklēts risinājums.  Runājot par iecerēm, iespējams, vajadzēs jau pieņemto lēmumu 

grozīt, paplašinot ar jaunām pakalpojumu sniegšanas vietām gan Pilsrundāles vidusskolā, gan arī 

Iecavas pamatskolai piekritīgajās telpās, bet tas vēl ir vērtēšanas procesā. Virzība noteikti notiks, 

par rezultātiem  tiks informēts.  

Par paveikto darbu saistībā ar sabiedrības drošības jautājumiem – šī gada 14. janvārī tika 

sasaukta civilās aizsardzības komisija, darbības priekšmets bija patvērumu zīmju izvietošana 

atbilstoši objektu novērtējumam, ko veica VUGD sadarbībā ar pašvaldības civilās aizsardzības 

darba speciālistiem. Rezultātā gada nogalē ar patvertņu zīmēm tika aprīkoti 16 pašvaldībai 

piekritīgie objekti, 2 ir citu resoru pakļautībā esošie objekti – viens Iecavā, viens Bauskā, arī tur 

īpašnieki ir izveidojuši patvertņu zīmes. 38 pašvaldības objektos un 2 svešos objektos,  kas ir 

saņēmuši daļēju atbilstības novērtējumu, nolemts šīs zīmes šobrīd neizvietot, iemesls – daļēji 

atbilstošajās patvertņu telpās ir nepieciešami būtiski uzlabojumi,  tostarp remonti, būvniecības 

darbi un, kamēr valstiski nav izstrādāts finansēšanas modelis šo patvertņu sakārtošanai, pieņemts 

lēmums ar zīmēm pagaidām neaprīkot, lai nemaldinātu sabiedrību. 

 Noslēgumā izpilddirektors aktualizē jautājumu, kas skatīts arī apvienību pārvalžu 

sanāksmē un ko lielā mērā veicinājis arī valsti satricinājušais ceļu satiksmes negadījums ar 

letālām sekām. Uz šiem drošības jautājumiem patiesībā  jāraugās  daudz plašāk, jo tiek pārvadāti 

ne tikai skolēni, bet arī sportisti, kultūras un mākslas darbinieki, visi šie jautājumi ir saistīti ar 

pašas personas drošību un elementāro piesprādzēšanos. Izglītības iestādes tiek aicinātas arī        

e-klasē uzrunāt vecākus, atgādināt par šo te nepieciešamību arī bērniem. Tika izpētītas vairākas 

iespējas, protams, ir apzinīgi autovadītāji, kuri uzsākot reisu, izstaigā salonu un piefiksē, vai visi 

bērni ir piesprādzējušies ar drošības jostām. Bērni ir aktīvi, kāds atsprādzēsies, līdz ar to jāveic 

izglītojošais darbs. Pašvaldībai ir tikai viens transportlīdzeklis, kas nav aprīkots ar drošības 

jostām, bet tas netiek izmantots skolēnu pārvadājumos. Pārējie transporta līdzekļi visi ir aprīkoti 

ar drošības jostām, lielākajā vairumā no viņiem ir apziņošanas skaņas iekārtas, tādas kā 

mikrofoni, kuros salonā reizi pa reizei var atgādināt nepieciešamību ievērot kārtību un  

piesprādzēties. Ar šiem jautājumiem darbs tiks turpināts. Plašāk jāraugās arī uz autovadītāju 

noslodzi, jāraugās, lai netiktu pārsniegtas normētās pieļaujamās stundas.  

L.Baha jautā, vai var iepazīties ar 2025. gada veicamo auditu plānu un kad pie 

izpilddirektora ziņojuma varētu saņemt pielikumu par auditu un kapitālsabiedrību nodaļu, kas 

tiek pieprasīts jau trīs mēnešus. Šī ir vienīgā nodaļa, kuras rezultāti nav pieejami, vienīgi 

atsevišķos kaut kādos aspektos.  Kādi ir 2024. gadā veiktie auditi, kādi rezultāti, kādas ir gūtās 

atziņas.  I.Romānovs atbild, ka šādu  informāciju sagatavos, to prezentēs 10. februārī paredzētajā 

tikšanās reizē ar deputātiem. Audita plāns ir sagatavots un apstiprināts, par iepriekšējā gada 

darbības rezultātiem pārskatu gatavo Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļa.   

I.Pētersone atgādina, ka pagājušā gada pavasarī Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības 

nodaļas vadītājs arī ziņoja par  iepriekšējā gadā paveikto un arī par ieplānotajiem auditiem, toreiz 

vērsa uzmanību, ka sastādot plānu, varētu uzklausīt ierosinājumus arī no deputātiem, jo tagad no 

izpilddirektora atbildes ir saprotams, ka gada plāns jau ir sastādīts, un deputāti atkal tiek nostādīti 

fakta priekšā. Gribētos dzirdēt par pārvaldību kā tādu, cik efektīvi lēmumi tiek sagatavoti un 

pieņemti, tāpat no šīs nodaļas varētu dzirdēt rekomendācijas un ieteikumus, kādā veidā varētu 

efektīvāk pilnveidot šo darbu. Deputāte izsakās, ka atbildi negaida, jo saprot, ka tādas vienkārši 

nebūs. Otrs jautājums ir saistībā ar finanšu komitejas sēdē runāto par nekustamo īpašumu 

atsavināšanu, vai ir apstiprināts pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu saraksts, šeit vairāk 

domājot par dzīvokļiem; tika solīts, ka šāds saraksts tiks sastādīts, atbildīgais par šo 

izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka. Cik noprotams, šāda saraksta joprojām nav, tad 

jautājums izpilddirektoram – kad šādu sarakstu varētu sagaidīt, ļoti gribētos, ka tas tiktu 

apstiprināts vēl šī sasaukuma laikā. Trešais jautājums – kas notiek saistībā par nekustamā 
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īpašuma  nodokļu iekasēšanu un parādu dinamiku pa gadiem. Ziņojumā izpilddirektors minēja, 

ka izpilde ir 106 % no plānotā, vai tie vecie parādi ir samaksāti, un vai situācija uzlabojas?  

I.Romānovs atbild secīgi uz pirmo jautājumu, ka ieteikumi saistībā ar audita plāna sagatavošanu 

ir noteikti ņemami vērā, audita plāns tiek sagatavots stingri pret audita plāna matricas 

sagatavošanas noteikumiem, izvērtējot riska kritērijus ļoti dažādos griezumos, bet izpilddirektors 

nebūs tā persona, kas varētu tagad ļoti precīzi šo matricu atreferēt deputātiem, uzdos Audita un 

kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļai noteikti šādu informāciju sagatavot. Kas attiecas par 

finanšu komitejā pārrunāto, tad pagājušo piektdien notikušajā pagastu apvienību vadītāju 

sanāksmē šis jautājums tika aktualizēts. Šobrīd aktualizētos sarakstus ir iesniegušas Vecumnieku  

un Bauskas apvienības pārvaldes. Izpilddirektors uzsver vārdu “aktualizētos”, jo pirmreizēja 

informācija no pārvalžu puses bija iesniegta. Ar šo informāciju tiek strādāts kopā arī ar juridiskās 

nodaļas vadītāju, lai  šo jautājumu varētu sakārtot. Sarakstu, iespējams, varētu prezentēt           

10. februārī. Kas attiecas uz 3. jautājumu par nekustamā  īpašuma nodokļa izpildes dinamiku, 

acīmredzot uz nākamo sēdi finansisti tādu dinamikas līkni pa gadiem uzskatāmā veidā sagatavos. 

I.Pētersone norāda, ka nevajag izpildes dinamiku, bet gan informāciju, vai parāds kopumā 

samazinās. I.Romānovs pieņem darbam precizējumu. 

J.Krievam 2 jautājumi: Būvniecības nodaļas atskaites ziņojumā nav informācijas par 

remontdarbiem Iecavas sporta namā “Dartija”, līdz šim ir veikta darbu 1. kārta un 3. kārta, tika 

lemts, ka piešķirs papildus 20 000 EUR, lai varētu  projektu aktualizēt un turpināt darbus – kurš 

var sniegt atbildi? I.Romānovs atbild, ka šobrīd nav gatavs atbildēt, M.Veinbergs paskaidro, ka 

budžetā ne pagājušajā gadā, ne arī šogad tādi līdzekļi nebija piešķirti, un šis projekts nav 

aktualizēts, atskaitē raksta to, kas budžetā paredzēts, un tie darbi tad arī tiek darīti. J.Krievs jautā, 

vai 2025. gadā šim projektam būs virzība? A.Okmanis paskaidro, ka deputāti ir informēti, ka 

vienīgais finansējums, kas šo sporta namu var nofinansēt, ir finansējums no prioritārajiem 

projektiem, tātad, tie ir 1,5 miljoni EUR gadā, ko var dabūt. Ir nolemts, ka ar šo naudu tiek 

realizēts  Bauskas  bibliotēkas būvniecības projekts, kuru vajadzēja uzsākt iepriekšējā gadā, bet 

diemžēl to varēs uzsākt tikai šajā gadā atkarībā no iepirkuma rezultātiem, kad to varēs realizēt un 

saņemt kredītu, tikai tad nākamgad, varbūt pat aiznākamgad, pabeigt. Citas iespējas finansēt šo 

vairākus miljonus atlikušo pārbūvi nav, tehniskais projekts ir gatavs, bet ir tikai nedaudz 

jāaktualizē. Aktualizēšana tiks veikta tajā gadā, kad varēs redzēt, ka nākamajā gadā to 

finansējumu var iegūt. Pagaidām nav pārliecības, ka to var jau 2026. gadā uzsākt, līdz ar to  

2025. gadā nav vērts aktualizēt projektu, kurš var būt arī lēnām sāks novecot. J.Krievs atzīmē, ka 

šis projekts gāja kā energoefektivitātes projekts. A.Okmanis: energoefektivitātes projekta daļa ir 

realizēta par projekta naudu, ir palicis iekštelpu remonts, plānotais finansējums apmēram 2 

miljoni EUR. J.Krievs turpina ar otru jautājumu par nenopļauto zemes gabalu, kas atrodas pretī 

benzīntankam kreisajā pusē, braucot Iecavā. Iepazīstoties ar pašvaldības policijas atskaiti, 

pašvaldības saistošo noteikumu pārkāpšanā 10 gadījumos sastādīti protokoli. Vai tiešām 

pašvaldības policija nevar noskaidrot kā atbildībā ir šis zemes gabals. I.Romanovs atzīmē, ka 

pieņem šo aizrādījumu, atzīmē, ka šis jautājums ir ticis aktualizēts jau gada nogalē, ir dots 

uzdevums pašvaldības policijas vadītājam Gaiļa kungam tikt skaidrībā ar šo jautājumu, ir 

jāsaņem atbildes, lai varētu informēt.  

V.Čačs lūdz pārrunāt ar Bauskas apvienības pārvaldes vadītāju par trim objektiem 

Bauskā: pirmais atrodas 20 m attālumā no pārvaldes ēkas – vasarā izgāztais celms šobrīd atstāts 

kā vides objekts. Otrs objekts atrodas Dārza ielā 3. Un trešais ir sakarā ar Salātu ielas remontu, 

bijušā skeitparka teritorijas vietā ierīkota  auto stāvvieta, saņemti signāli no iedzīvotājiem, ka 

jaunieši sāk demolēt mašīnas, varbūt tajā vietā var noņemt divus atpūtas soliņus, varbūt tas 

palīdzēs. I.Romānovs atzīmē, ka šos jautājumus pārrunās ar apvienības pārvaldes vadītāju, tad 

personīgi informēs.  

B.Bahs pateicas par darbu un par ziņojumu, ir jautājums par Bauskas industriālo parku, 

kontekstā ar 2024. gadu, kā ir  ticis organizēts darbs uzņēmēju un investoru piesaistei, konkrēti 

cik uzņēmēji uzrunāti arī pārrobežā? I.Romānovs atbild, ka šo jautājumu vēsturiskajā aspektā pa 

posmiem šobrīd nav gatavs atbildēt, norāda, ka Attīstības un būvniecības departamenta Attīstības 
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un plānošanas nodaļa ar šo jautājumu aktīvi strādājusi vairāku gadu garumā. Vēsturiskā 

retrospekcija par uzrunātajiem uzņēmējiem un iemesliem, kāpēc viņi ir sākumā izrādījuši 

interesi, pēc tam atteikuši, ir sagatavojams jautājums. B.Bahs: konkrēti par pagājušo gadu, varbūt 

kāds uzdevums ir deleģēts, varbūt pārrunāts ar Lietuvas kolēģiem, kāda bijusi iesaiste, lai atrastu 

un uzrunātu vismaz vienu investoru. I.Romānovs atbild, ka šinī brīdī atbildes nebūs. A.Okmanis 

norāda, ka tas ir ļoti plašs jautājums, akceptēti projekti SMEPRO 2, kura ietvaros tika realizētas 

gan mārketinga aktivitātes, gan sagatavots buklets, tika veiktas arī reklāmas aktivitātes, bet 

atzīmē, ka neviens no galvas tagad nevar šādu pārskatu dod, tas ir ļoti apjomīgs darbs, 

izpilddirektors var tādu sagatavot uz kādu no nākamajām sēdēm. B.Bahs pretkomentāru uztver, 

bet precizē, ka jautājis par to, vai ir jau konkrētas iestrādes, vai notiek darbs. A.Okmanis 

apstiprina, ka darbs notiek nemitīgi.  I.Romānovs atbild, ka šī informācija tiks sagatavota un 

iekļauta nākamajā izpilddirektora ziņojumā. 

A.Jātnieks vēlas pateikties Bauskas pilsētas nodaļas vadītājam G.Pauniņam par to, ka 

beidzot pie kinoteātra ir novākti krūmi. Otrs jautājums ir vairāk varbūt tāds precizējošs: par 

bibliotēku,  kā tiek prognozēts,  cik ilgs laiks varētu būt vēl, lai izvērtētu bibliotēkas projektu un 

kad reāli varētu sākties arī viss būvniecības process. I.Romānovs atbild, ka pēc iepirkuma 

veikšanas  būvniecības process varētu sākties šī gada otrajā ceturksnī, aprīlī.   

I.Nagņibeda turpina V.Čača iesāktos jautājumus par Bauskas vides sakoptību, iedzīvotāji 

jautājuši, kurš  cilvēks ir atbildīgs par Bauskas pilsētas tīrību,  kārtību, vai tiek uzlikti sodi, ja 

tiek piesārņota vide un ir nesakoptas teritorijas. I.Romānovs atbild, ka sodīšanas funkcija 

viennozīmīgi ir piekritīga pašvaldības policijai, konstatējot darbības par piesārņojuma radīšanu 

vai kaut kādu gružu nepamatotu izvietošanu vietās. Šeit noteikti jāakcentē arī visas sabiedrības 

iesaiste un sadarbība, sniedzot šo informāciju arī pašvaldības policijai, jo pie katra pilsoņa 

policistu pielikt nevar. Ja ir radušās šīs te nelegālās atkritumu vietas, arī vides speciālists aktīvi 

tiek iesaistīts, tāpat tiek saņemti arī ziņojumi no sabiedrības par piesārņotām vietām ne tikai 

pilsētas vidē, bet arī piekritīgā teritorijā;  šis darbs notiek. I.Nagņibeda turpina ar jautājumu, kurš 

ir tas cilvēks, kurš kā saimnieks redz, ka pilsētā kaut kas nav kārtībā?  I.Romānovs skaidro, ka 

pirmām kārtām ir noslēgts līgums ar SIA “Vizii Urban” par teritorijas kopšanu. Samesto papīru 

savākšana ir sētnieku uzkopšanas darba pienākums, viņu darbu kontrolē apvienības pārvalde, 

konkrēti pilsētā tas ir Bauskas pilsētas nodaļas vadītājs G.Pauniņš. I.Nagņibedai otrs jautājums 

par gatavošanos Skolēnu dziesmu un deju svētkiem. Ziņojumā pie Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta prioritātēm šis netika minēts, šobrīd notiek koncerti un 

skates, vai ir plānots iepazīstināt deputātus, kā notiek gatavošanās šiem svētkiem, vai un cik  

transporta pakalpojumi būs jāiepērk, vai jāiesaista cilvēkresursi, vai ir kāda grupa, kas ar to 

nodarbojas, kuras nodaļas pārziņā tas ir. I.Romānovs atbild, ka tas ir Kultūras nodaļas un 

departamenta pārziņā ar visiem jomas iesaistītajiem speciālistiem. Tiklīdz būs zināmi 

mēģinājumu grafiki, visas darbības tiks plānotas sadarbībā ar apvienību pārvaldēm. I.Nagņibeda 

norāda, ka šajā procesā jāiesaistās arī  Izglītības nodaļai, I.Romānovs tam piekrīt.   

M.Mediņam jautājums par Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta atskaiti, 

pagājušajā gadā Bauskas novadu apkalpoja 2 lauku konsultanti, kuri pārtraukuši darba attiecības. 

Norāda, ka lauku konsultanta darbs ir svarīgs tieši uzņēmējdarbības attīstībai lauku vidē, šie 

uzņēmēju radītie nodokļi papildina pašvaldības un valsts kasi. Zinot, kādas rindas ir laikā, kad 

jāiesniedz platību maksājumu dokumentācija, un zinot arī to, ka valsts ir pastiprinājusi pārbaudes 

gan vides jautājumos, gan jautājumos, kas saistīti ar zaļā kursa ieviešanu un birokrātiju, kas ir 

uzlikta uzņēmējiem, tas viss rada lielas rindas pie konsultantiem. Kā plānota turpmākā darbība 

šajā jomā? I.Romānovs apstiprina, ka pašvaldībā saņemts viena iesaistītā darbinieka darba 

uzteikums, ar šiem jautājumiem nodarbojas administrācijas vadītājs, tiklīdz šis jautājums iegūs 

noregulējumu, tad varēs informēt. Sēdes vadītājs dod vārdu E.Paičam, kurš informē, ka              

6. februārī paredzēta tikšanās ar Latvijas Lauku konsultāciju centra pārstāvjiem. Arī šajā iestādē 

veiktas  iekšējās strukturālās izmaiņas, līdz ar to šī dienesta pārstāvji nāks ar savu priekšlikumu 

un tālāko skatījumu. Apstiprina, ka šobrīd viens lauku konsultants darba attiecības pašvaldībā ir 
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izbeidzis, otrs pretendents  plāno vadīt šo Bauskas nodaļu, pēc tikšanās varēs informēt par viņu 

nodomiem un plāniem.  

L.Rimševicai jautājums, cik tālu un kādā procesā ir Bauskas pilsētas stadiona lejas 

laukuma sakārtošanas darbi. I.Romānovs atbild, ka šis jautājums iekļauts skatīšanai pie 

prioritārajiem attīstības projektiem, tas vēl ir procesā. L.Rimševica turpina, ka, pārskatot 

plānotos būvniecības procesus, tāds projekts neparādās, vai šajā gadā notiks kāda virzība  un arī 

lejas laukumi pilsētas stadionā  tiks sakārtoti?  I.Romānovs atbild, ka  uz šo jautājumu precīzu 

atbildi varēs rast pēc 10. februārī paredzētās deputātu tikšanās.  

Debatēs pieteicies B.Bahs, kurš piekrīt, ka pilsētā ir problēmas ar teritorijas sakoptību.  

Pagājušā gada vētras postījumi Bauskas pilskalnā parādīja, ka nav jābaidās sakopšanas darbos 

iesaistīt sabiedrību un aicināt uz talkām, kolektīvi sabiedriska darbošanās ļoti patīk cilvēkiem, jo 

atbildīgajiem dienestiem trūkst kapacitātes, lai to visu īstenotu.  

Vairāk jautājumu nav. 

Informācija pieņemta zināšanai. 

 

 

2.p. 

Pārskata ziņojums par Bauskas novada Sociālā dienesta funkciju izpildi un budžeta 

līdzekļu izlietojumu 2024.gadā. 

 

(K.Brūvele, A.Okmanis, I.Pētersone, L.Baha, V.Čačs, B.Bahs) 

 

Ziņo: A.Okmanis, K.Brūvele. 

A.Okmanis informē, ka pārskats izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē, lūdz īsu 

ziņojumu.  

K.Brūvele īsumā sniedz pārskatu par sociālā dienesta darbu 2024. gadā, pieskaroties 

būtiskākajiem un nozīmīgākajiem notikumiem. Sociālā dienesta mērķi ir palīdzēt personām, 

ģimenēm un personu grupām atrisināt vai mazināt viņu sociālās problēmas. Attīstot pašas 

personas resursus un iesaistot arī visas atbalsta sistēmas, sniegt sociālo un materiālo atbalstu 

ģimenēm. 2024. gadā sociālajam dienestam tika mainīta struktūra: ja iepriekš bija  

struktūrvienības, tad pēc izmaiņu veikšanas vadītājai ir 2 vietnieki un ir izveidotas 3 nodaļas: 

Sociālo pakalpojumu nodaļa, Sociālās palīdzības un sociālā darba nodaļa un Ģimenes atbalsta 

nodaļa.  Otra vadītāja vietnieka pakļautībā ir tehniskie darbinieki, Sociālās aprūpes centri un 

rehabilitācijas institūcijas. Darbinieku skaits 2024. šajā gadā bija 88, šobrīd dienestā ir 6 

vakances. 2024. gadā ir bijusi arī  darbinieku mainība, 9 darbinieki darba attiecības ir izbeiguši. 

Darbiniekiem ir tikušas nodrošinātas gan darba drošības, gan ugunsdrošības mācības, gan arī ir 

veikta vides risku novērtēšana, tiek nodrošinātas arī likumā noteiktās supervīzijas un  

profesionālās apmācības.  Klientu pieņemšana notiek 22 klientu pieņemšanas punktos.  Sociālās 

palīdzības un sociālā darba nodaļa: kopējais darbinieku skaits – 17: vadītāja, 2 vecākie sociālie 

darbinieki un 14 sociālie darbinieki darbam ar pilngadīgām personām. Sociālā palīdzība skaitļos 

– klientu lokā 1523 trūcīgas personas, 478 maznodrošinātas personas, 1526 personām vismaz 

vienu reizi izmaksāts mājokļa pabalsts, 411 personām vismaz vienu reizi izmaksāts GMI, 763 

personām vismaz vienu reizi izmaksāts papildus sociālās palīdzības pabalsts. 2024. gadā 

izmaksāti pamata sociālās palīdzības pabalsti par kopējo summu 909214 EUR:  GMI  izmaksāts 

298 personām par summu 100410 EUR, 22 personām izmaksāts GMI Ukrainas civiliedzīvotāju 

atbalstam par summu 61426 EUR, mājokļa pabalsts izmaksāts 1827 personām par summu 

703032 EUR, mājokļa pabalsts Ukrainas civiliedzīvotāju atbalstam  100 personām par summu 

44 346 EUR. Izmaksāti papildu sociālās palīdzības pabalsti par summu 131075 EUR. 

Brīvprātīgās iniciatīvas pabalsti par summu 692706 EUR. Pabalsti bāreņiem un audžuģimenēm 

par summu 306685 EUR. 2024. gadā izstrādāti  3 saistošie noteikumi jaunā redakcijā. 2024. gadā 

apstrādāti 9386 iesniegumi, 9311 pieņemti lēmumi, sagatavotas 2428 iztikas līdzekļu 

deklarācijas, ievadītas 27413 pabalstu izmaksas, 512 apsekošanas. Prioritārie darbi 2025. gadā – 
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plānot sociālās palīdzības un sociālā darba specializāciju, sociālā darba un sociālās palīdzības 

procesu izstrāde, ieviest automātisku datu ielasīšanu programmā SOPA no BNKS.  

Sociālo pakalpojumu nodaļa: strādā 17 darbinieki – vadītāja, 2 vecākie sociālie darbinieki, 

9 sociālie darbinieki darbam ar pilngadīgām personām, 1 sociālais rehabilitētājs un 4 aprūpētāji. 

Dienests piedāvā  20 sociālo pakalpojumu veidus. Apstrādāti 152 ziņojumi no valsts un 

pašvaldības policijas, atkarību speciālistu konsultācijas sniegtas 31 klientam. Gada nogalē veikts 

pakalpojumu kvalitātes novērtējums ilgstošajās aprūpes iestādēs. Procesi apkopoti, sagatavota 

atgriezeniskā saite, lai iestāžu vadītāji būtu informēti par rezultātiem. 2025. gadā plānota 

pakalpojumu procesa aprakstu izstrāde, atveseļošanās fonda pasākuma projektā ir sasniegtas 11 

kvotas un izvērtēts atbilstošais personu skaits dalībai projektā, turpinās sadarbība ar Bērnu 

klīniskās universitātes slimnīcu projektā “Atbalsts sistēmas izveide bērniem ar smagām 

diagnozēm un viņu ģimenes locekļiem”, kā arī pieredzes apmaiņa.  

Ģimenes atbalsta nodaļa: strādā 23 speciālisti, darbojas 8 izglītojošās un atbalsta grupas. 

Būtiskākās aktivitātes ir atbalsta grupas, kā piemērs minama atbalsta grupa “Tēvi”. Pagājušajā 

gadā bija ļoti attīstīts darbs ar jauniešiem, citi paveiktie darbi – iesaiste labdarībā, mācības un 

kovīzijas, pieredzes apmaiņa.  

Sociālā dienesta saimnieciskie un Dienas centru, Daudzfunkcionālie aprūpes centru 

pakalpojumi: nodarbināts 31 darbinieks – 3 autovadītāji, 4 psihologi, 1 aprūpētājs, 2 saimnieki, 3 

lietveži, 1 ergoterapeits, 4 sētnieki un apkopēji. Daudzfunkcionālajā aprūpes centrā “Sarkanā 

skola” nodarbināti 8 darbinieki, Daudzfunkcionālajā aprūpes centrā  Saulainē – 1 darbinieks,  

Dienas centrā ”Iecavnīca” – 2 darbinieki,  Dienas centrā  “Ābele” – 1 darbinieks. Īstenoti 

projekti “Atbalsts pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļa vides pieejamības nodrošināšanai 

Bauskas novadā” Bauskā un Vecumniekos, administrācijas ēkās Rūpniecības ielā 7 un 

Vecumniekos gada nogalē iesākta un joprojām turpinās vides pieejamības pielāgošana saskaņā ar 

prasībām vides pieejamībā un ugunsdrošības prasībām. un “Aktīvas un veselīgas novecošanas 

veicināšana” Bauskā, Vecumniekos, Iecavā un Rundālē. Labiekārtotas darbavietas 

Vecumniekos, Bauskā un Iecavā. Iecavas kolēģi no telpām Iecavas poliklīnikā pārcēlās uz jauno 

ēku Baldones ielā. Sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūcijas Daudzfunkcionālais 

pakalpojumu centrs Bauskā, Rūpniecības ielā 9 sadarbībā ar biedrību “Cerību spārni” atklājis 

vairākus infrastruktūras objektus. Daudzfunkcionālais sociālo pakalpojumu centrs Iecavā ir  

dienas aprūpes centrs pilngadīgām personām un sociālās rehabilitācijas pakalpojums bērniem.  

Atklāta Grupu māja ar 16 grupu dzīvokļiem pilngadīgām personām, ēkā tiek nodrošināts 

pakalpojums pieaugušām personām  “Atelpas brīdis”. Pārējie centri: Daudzfunkcionālo sociālo 

pakalpojumu centrā Vecumniekos nodrošinātas 14 vietas pilngadīgām personām, 27 vietas 

bērniem. Dienas aprūpes centrā Rundālē tiek nodrošināts aprūpes centrs 8 pilngadīgām personām 

un 12 bērniem.  Dienas centrs “Iecavnīca” strādā daudzus gadus un īsteno daudzas aktivitātes 

dažādām mērķa grupām, 2024. gadā apmeklēts 3632 reizes.  Gada nogalē atklāts Dienas centrs 

“Ābele” Bauskā, kurā šobrīd notiek jau minētā senioru akadēmija. Šajā telpā notiks arī darbs ar 

jauniešiem.  

A.Okmanis pateicas par darbu un ziņojumu.  

Jautājumu uzdošanai pieteikusies L.Baha:  pēc komitejas sēdes sanāca tikšanās ar Misas 

ciema iedzīvotāju, kurš informējis par situāciju, ka Misas ciematā sociālais darbinieks nav 

sastopams nevienu dienu. Neizprot, kā var būt šāda situācija, ja ciematā, kurā ir gandrīz 700 

iedzīvotāji, sociālajam darbiniekam nav paredzēta pieņemšana, tas iespējams tikai individuālos 

gadījumos – ja iedzīvotājs pats spējīgs atrast kontaktu ceļu līdz sociālajam dienestam. Jautā, vai 

nav skatīts perspektīvā rast iespēju kaut reizi nedēļā šādu pakalpojumu nodrošināt, šobrīd 

iedzīvotāju galvenais informācijas ieguves punkts ir tautas nams. Vai vispār kaut kur publiski 

pieejama informācija tai mērķa grupai, kura  nespēj darboties interneta vidē. K.Brūvele apsola 

pārrunāt šo situāciju ar nodaļu vadītājiem,  skaidro, ka iepriekš sociālā darbinieka pieņemšana 

Misā  ir bijusi, bet veicot izvērtējumu, secināts, ka iedzīvotāju apmeklētība nav tik liela.  Divās 

vietās novadā netiek organizēta pieņemšana, bet ir izveidotas arī jaunas pieņemšanas vietas, 

piemēram, Viesturu pagastā.  Apsola šo gadījumu noskaidrot.  
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I.Pētersone:  noklausoties  ziņojumu, rodas sajūta, ka viss ir izdarīts ideāli par visiem   

110 %.  Ņemot vērā, ka tomēr pie šī gada budžeta  izstrādes droši vien tika analizēta dinamika, 

prezentācijā ir tikai statistika, jautā, kuri ir tie pakalpojumi, varbūt tās ir kaut kādas izmaiņas pēc 

pakalpojuma pieprasījuma. K.Brūvele atbild, ka, salīdzinot ar 2024. gadu, budžets ir palielinājies 

par 4,2 %, palielinājuma būtiskākā nozīme ir tieši uz sociālajiem pakalpojumiem, kas ir gan 

deinstitucionalizācijas procesā ieviestie pakalpojumi, gan tas, ka dienas aprūpes centrus par 

pašvaldības budžeta līdzekļiem varēs apmeklēt pieaugušas personas ar garīga rakstura 

traucējumiem un bērni ar funkcionāliem traucējumiem. Palielinās atbalsta grupas, un tas ir ļoti 

nepieciešams iedzīvotājiem, jo tas ir arī preventīvais darbs. Šogad vēl paredzēts pārskatīt 

brīvprātīgās iniciatīvas pabalstu sniegšanu. I.Pētersone precizē jautājumu par tām iedzīvotāju 

grupām, kurām akūti nepieciešama pašvaldības palīdzība, vai šādas grupas gadu griezumā 

pieaug, vai situācija ģimenēs pasliktinās vai uzlabojas, vai tā ir lineāri vienāda.  K.Brūvele atbild,  

ka situācija ir vienāda. Kādreiz  darba bija vairāk ar vecāka gadagājuma cilvēkiem, šobrīd viņu 

aprūpē šī situācija ir uzlabojusies, jo ļoti plaši tiek nodrošināts pakalpojums “Aprūpe mājās”, gan 

informētība ir lielāka. Maznodrošināto personu skaits turas aptuveni vienādi. Viena no 

lielākajām problēmām ir ārpusģimenes aprūpes iestādes, kur ievietot bērnus no ģimenēm, jo tā ir 

valstiska problēma. Šajās ārpusģimenes aprūpes iestādēs kā tādās vietas nav, šobrīd ir izstrādāti 

priekšlikumi, kā veicināt atbalstu audžuģimenēm un aizbildņiem. A.Okmanis papildina, ka  

tiešām sociālais dienests nāk ar priekšlikumiem, ar idejām, kuras ir jānoformulē finansiālā 

aspektā un tiešām nopietni jādomā par to, kā pašvaldība vairāk varētu atbalstīt audžuģimenes, 

kuras ir nepietiekamā daudzumā, tāpat arī aizbildņu atbalsts ir nepieciešams, lai viņi uzņemtos šo 

pienākumu, jo šo institūciju sniegtais pakalpojums jau ir amplitūdā no 40 EUR līdz 95 EUR par 

diennakti, tādēļ nepieciešams risinājums.  

I.Nagņibeda pateicas par detalizētu ziņojumu, jautā par sociālās aprūpes un sociālās 

rehabilitācijas institūciju piedāvātajām vietām bērniem ar funkcionāliem traucējumiem, vai vietu 

ir vairāk, bet pakalpojumu saņem mazāk, vai arī nav pieprasījuma, vai arī netiek sniegta 

informācija tiem cilvēkiem, kas tas būtu nepieciešams. K.Brūvele atbild, ka ir gan pieprasījums, 

gan arī personas ir informētas, problēma bija tā, ka iepriekš tika izvērtēti ienākumi un personai 

bija jāveic līdzmaksājums, tāpēc esošajos noteikumos bija jāpieņem grozījumi.   

V.Čačs: 22.prezentācijas lapā apskatīts pakalpojumu kvalitātes novērtējums, 4 bērnu 

SAC, 9 pieaugušo SAC – vai tās ir atzīmes, un kas sniedz šo novērtējumu. K.Brūvele atbild, ka 

tās nav atzīmes, bet gan institūcijas, kurās novērtēts sociālais pakalpojums. Pēc likuma reizi gadā 

katrā institūcijā jāveic pakalpojuma kvalitātes novērtējums. V.Čačam un R.Ābelniekam ir 

iebildumi pret pakalpojuma “novecošanās veicināšana” nosaukumu. A.Okmanis norāda, ka par to 

diskutēts jau tad, kad tika apstiprināta dalība šajā projektā, kur pašvaldība ir partneris, tas ir 

tulkojums no angļu valodas, bet būtība visiem ir saprotama.  

Debatēs pieteicies B.Bahs, kurš izsaka pateicību darbiniekiem par ieguldījumu; kad 

izdzirdējis novada devīzi “labi būt mājās”, domājis, par ko tā ir, secinājis, ka tas nav par faktu, bet 

par rīcību. Nedrīkstētu skatīties un vērtēt, ka atsaucība nav bijusi pietiekami liela, jo tas ir 

subjektīvs rādītājs. Ja ir uzklausīti kaut 5 cilvēki un viņiem sniegta palīdzība, tas ir fantastiski, jo 

cilvēks aizies mājās ar devīzi “labi būt mājās|”. Turpmāk novēl neskatīties pēc summatīvajiem 

rādītājiem, bet tiešām radīt  to sajūtu  ar attieksmes momentu.    

Vairāk jautājumu nav. 

Informācija pieņemta zināšanai. 

 

3.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra noteikumos Nr.12 

“Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi”. 
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(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Solveiga Lineja) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 1 "Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 

2022. gada 24. novembra noteikumos Nr.12 “Bauskas novada 

pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi”". 

 

4.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2022. 

gada 26. maija saistošajos noteikumos Nr. 10 “Par sociālajiem pakalpojumiem Bauskas 

novadā”” apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēa, vai nepieciešams ziņojums un debates. Atzīmē, ka jau iepriekš prezentētajā  pārskatā tika 

pieminēta grozījumu nepieciešamība.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 2 "Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu 

“Grozījumi Bauskas novada domes 2022. gada 26. maija saistošajos 

noteikumos Nr. 10 “Par sociālajiem pakalpojumiem Bauskas novadā”” 

apstiprināšanu". 
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5.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā “Par telpu 

nekustamajā īpašumā Baldones ielā 65, Iecavā un kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā biedrībai “Cerību spārni””. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 3 "Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. 

gada 30. maija lēmumā “Par telpu nekustamajā īpašumā Baldones ielā 

65, Iecavā un kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

biedrībai “Cerību spārni””". 

 

6.p. 

Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

 

(A.Okmanis, I.Romānovs) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, veikti nepieciešamie precizējumi. Lūdz izpilddirektoru īsi nokomentēt gala redakcijas.  

I.Romānovs: par šo lēmuma projektu debatēts daudz jau iepriekšējās divās komitejās. Ievērojot 

finanšu komitejā izteiktos priekšlikumus, precizēts matemātiskais aprēķins ieguldījumu summās, 

kas bija minētas lēmuma projekta 2. lapaspusē, ir veikti precizējumi rindkopā par indikatīvajiem 

aprēķiniem par energoefektivitātes uzlabošanu un vides pieejamību pašvaldībai ir nepieciešams 

finansējums skaitlis  uz 989 488 083 EUR ir aizstāts ar skaitli 880 871,03 EUR apmērā, jo tajā 

matemātiskas kļūdas rezultātā ieskaitīts arī lifta izbūvei nepieciešamais finansējums. Otrs 

ieteikums bija pastiprināt to lēmuma projekta sadaļu, kas ataino biedrības “Latvijas Sarkanais 

krusts” pieredzi, un arī līdzšinējo pašvaldības sadarbību ar šo biedrību, tādēļ arī šī daļa ir 

papildināta ar regulējumu. Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 
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Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 4 "Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību 

“Latvijas Sarkanais Krusts”". 

 

7.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotāciju sadales komisijas sastāvā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai 

nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 5 "Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības 

interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotāciju sadales 

komisijas sastāvā". 

 

8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmi no 

2025. gada 1. janvāra. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Bruno Bahs) 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 6 "Par Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmi no 2025. gada 1. janvāra". 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Sociālās un 

veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 7 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Vecumnieku apvienības pārvalde” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu". 

 

10.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023.gada 27.jūlija lēmumā „Par sabiedrisko 

siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu Bauskas novada administratīvajā teritorijā”. 

 

(A.Okmanis, A.Kaspars) 

 

Ziņo: A.Okmanis, A.Kaspars. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

A.Kaspars ziņo, ka 2021. gadā Ministru kabinets pieņēma noteikumus Nr. 17 “Par 

piesārņojuma mazināšanu gaisā no sadedzināšanas iekārtām”, tika pieņemti pārejas noteikumi, 

kur noteikts, ka no 2025. gada 1. janvāra  ir jābūt uzstādītām attīrīšanas iekārtām, lai mazinātu 

pilsētā piesārņojumu, kas veidojās no sadegšanas iekārtām. 2024. gada pavasarī SIA “BNKS” 
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iesniedza projektu CFLA. Pieteikums tika izskatīts, bet pagājušā gada augustā noraidīts, jo nebija 

pietiekams valsts atbalsts. Pagājušā gada novembrī kapitālsabiedrība saņēma paziņojumu, ka 

projekts tiks apstiprināts ar nosacījumiem, un nosacījumi attiecas uz pašvaldības kontroli šajos 

projektos. Respektīvi līguma grozījumi satur pašvaldības kontroli pār šiem projektiem.  CFLA 

vēlas, lai pašvaldība šos projektus kontrolētu reizi trijos gados.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Laine Baha) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 8 "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2023.gada 27.jūlija lēmumā „Par sabiedrisko siltumapgādes 

pakalpojumu sniegšanu Bauskas novada administratīvajā teritorijā”". 

 

Plkst. 10.32 sēdē izsludināts pārtraukums.  

Sēde atsākas plkst. 10.43. 

 

 

11.p. 

Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss". 

 

(A.Okmanis, N.Vāvers) 

 

Ziņo: A.Okmanis, N.Vāvers. 

Jautājums  izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu.  

N.Vāvers ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

SIA “BNKS”. Bauskas novada pašvaldībai piederošā kustamā un nekustamā manta saistīta ar 

ugunsdzēsēju depo ēku un garāžu Rīgas ielā 18, Iecavā, pašvaldībai nav nepieciešama, tādēļ 

saimnieciski pamatoti lietderīgi izlemjams jautājums par pašvaldības īpašumā esošās 

infrastruktūras nodošanu SIA “BNKS” lietošanā ar mērķi to izmantot sabiedrisko 

ūdenssaimniecības un siltumapgādes pakalpojumu organizēšanai. Bezatlīdzības lietošanā  

nododamā manta, apjoms, bilances vērtība, stāvoklis un apraksts ir pievienoti 1. un 2. pielikumā. 

Bezatlīdzības lietošanā nododamās mantas izmantošanas termiņu var noteikt uz laiku līdz     

2035. gada ir 28. februārim. SIA “BNKS” nodrošina bezatlīdzības lietošanā nodotās mantas 

uzturēšanu, kā arī sedz ar to saistītos izdevumus. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

A.Okmanis norāda, ka joprojām neredz atbildi uz finanšu komitejā uzdoto jautājumu –  kā 

ir ar šī nekustamā īpašuma zemi? Vai tā tiks nodota kā pamatlīdzeklis, 1. un 2. pielikumā tas nav 

norādīts. N.Vāvers atbild, ka ar juristu norunāts to likt klāt parakstot līgumu. A.Okmanis: tas nav 

ierakstīts lēmumā, jūs ar juristu nodosiet, bet kā darīs pašvaldība? N.Vāvers: tas tad jālabo, tas 

nāk klāt pie pielikuma. A.Okmanis norāda, ka pielikums ir domes lēmuma sastāvdaļa. 

Nododamo pamatlīdzekļu un inventāra sastāvs ir fiksēts 1.un 2. pielikumā, zemes tur nav. Ja 

finanšu komitejā teica, ka tas tiks labots, tad kādēļ tas nav izdarīts? N.Vāvers atbild, ka tādu 

labojumu būs jāveic. A.Okmanis norāda, ka nevar kvalitatīvi vērtēt darbu šādā veidā gatavojot 

lēmuma projektus un pavirši pieejot no vienas sēdes līdz nākamajai. Aicina pāriet pie balsošanas 

par lēmuma pieņemšanu. 
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Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  3 (Bruno Bahs, Jānis Kalniņš, Mārtiņš Mediņš) 

"ATTURAS" -  
6 (Mārtiņš Cimermanis, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 9 "Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

SIA "Bauskas novada komunālserviss"". 

 

12.p. 

Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

 

(A.Okmanis, I.Čerļenoks) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Čerļenoks. 

A.Okmanis informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz sniegt 

ziņojumu. I.Čerļenoks ziņo, ka pašvaldībā saņemts biedrības “Tavi draugi” iesniegums, kurā 

izteikts lūgums izskatīt iespēju ziedot biedrībai jebkāda veida transportlīdzekļus, lai tos nogādātu 

Ukrainas bruņoto spēku vai sabiedrisko iestāžu rīcībā. Pašvaldība gatava ziedot automašīnu 

“OPEL ZAFIRA”, kuras atlikusī vērtība ir nulle. Automašīnas lielākā problēma ir korozija. 

Biedrības “Tavi draugi” pārstāvis apliecinājis, ka automašīna esošā stāvoklī būtu noderīga 

Ukrainas vispārējam atbalstam. Lai varētu veikt ziedojumu nepieciešams domes lēmums, kā arī 

tiek slēgts dāvinājuma līgums, kurā tiek paredzēts dāvinājuma mērķis, kā arī kārtība, kādā 

ziedotājs pārbauda, vai dāvinātā manta izlietota likumīgi un lietderīgi. Lūdz atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu.   

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 10 "Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas 

sabiedrības vispārējam atbalstam". 

 

13.p. 

Par piedāvājumu atlases rezultātu apstiprināšanu un projektu pieteikuma iesniegšanu 

5.1.1.1. pasākumā "Infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam". 
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(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības  komitejas un Finanšu komitejas sēdēs,  

vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 11 "Par piedāvājumu atlases rezultātu 

apstiprināšanu un projektu pieteikuma iesniegšanu 5.1.1.1. pasākumā 

"Infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam"". 

 

14.p. 

Par projekta „Ēkas Dārza ielā 8B, Bauskā energoefektivitātes paaugstināšana un 

pielāgošana pašvaldības policijas vajadzībām” īstenošanu. 

 

(A.Okmanis, I.Tijone) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Tijone. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības  komitejas un Finanšu komitejas sēdēs,   

nepieciešami precizējumi, lūdz ziņojumu. I.Tijone ziņo, ka tiek gatavots projekta pieteikums un 

strādāts pie budžeta tāmes, precizētas  projekta kopējās izmaksas, kas šobrīd ir par  5000 EUR 

mazākas, kopējās projekta izmaksas ir 1 488 365,58 EUR, tai skaitā, finanšu instrumenta 

finansējums ir 737 368,38 EUR un  pašvaldības līdzfinansējums attiecināmo izmaksu segšanai 

184 342,10 EUR. Projekta apstiprināšanas gadījumā pašvaldībai nepieciešams nodrošināt 

priekšfinansējuma līdzfinansējumu no pašvaldības budžeta līdzekļiem 2025. un 2026. gadā, 

ņemot aizņēmumu Valsts kasē projekta attiecināmo izmaksu apmērā. 

Pēc balsošanas L.Baha jautā, ja projektu apstiprina un aizņēmumu ņem attiecināmām 

izmaksām, tad 566 tūkstoši EUR tālāk jāievērtē budžetā kā neattiecināmo izmaksu daļa no pašu 

budžeta, I.Tijone: mēs saņemsim avansu, mēs saņemsim starpposma maksājumus 90 % no EKII 

finansējuma un aizņēmumu attiecināmo izmaksu segšanai. Līdz ar to tiek nosegtas 

neattiecināmās izmaksas.  

Vairāk jautājumu nav, notiek atkārtota balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 12 "Par projekta „Ēkas Dārza ielā 8B, Bauskā 

energoefektivitātes paaugstināšana un pielāgošana pašvaldības policijas 

vajadzībām” īstenošanu". 

 

15.p. 

Par Slimnīcas ielas nosaukuma maiņu uz "Baznīcas iela" Skaistkalnes ciemā. 

 

(A.Okmanis, J.Strēlis) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Strēlis. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. J.Strēlis ziņo, ka Bauskas novada pašvaldībā saņemts Skaistkalnes Romas katoļu 

draudzes iesniegums ar rosinājumu mainīt Skaistkalnes pagasta teritorijā esošās ielas nosaukumu 

“Slimnīcas iela” uz “Baznīcas iela” vai Marijas iela”. Kā pamatojums tiek minēts tas, ka 

slimnīca uz šīs ielas neatrodas kopš 1975. gada, savukārt Skaistkalnes Romas katoļu draudzes 

baznīca atrodas uz šīs ielas kopš uzcelšanas brīža 1692. gadā. 

Valsts valodas centrs savā atzinumā pašreizējo Skaistkalnes publiskās transporta 

infrastruktūras objekta "Slimnīcas iela" oficiālā vietvārda maiņu uz “Baznīcas iela” atzīst par 

atbilstošu vietvārdu informācijas noteikumu prasībām attiecībā uz oficiālo vietvārdu. 

Skaistkalnes pagasta iedzīvotāju konsultatīvā padome laika posmā no 14.09.2024. – 

14.10.2024. veica iedzīvotāju aptauju par Slimnīcas ielas nosaukuma maiņu, piedāvājot 

iespējamos jaunos ielas nosaukumus “Baznīcas iela” vai “Marijas iela”. Decembrī Bauskas 

novada pašvaldības iestāde “Vecumnieku apvienības pārvalde” no Skaistkalnes pagasta 

iedzīvotāju konsultatīvās padomes saņēma veiktās aptaujas rezultātus. Aptaujā piedalījušies 54 

respondenti, no kuriem 31 persona norādījusi, ka vēlamais ielas nosaukums  būtu “Baznīcas 

iela”, 23 personas norādījušas, ka vēlamais ielas nosaukums – “Marijas iela”. Rosina atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu. Iela ir 600 metrus gara, uz tās reģistrēti 15 adresācijas objekti.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  1 (Jānis Kalniņš) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 13 "Par Slimnīcas ielas nosaukuma maiņu uz 

"Baznīcas iela" Skaistkalnes ciemā". 

 

16.p. 
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Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 40940010020 

Vecumnieku pagastā. 

 

(A.Okmanis, J.Strēlis) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Strēlis. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, 

lūdz ziņojumu.  J.Strēlis ziņo, ka pašvaldībā saņemta AS “Latvijas valsts meži” vēstule, kurā 

lūgts pašvaldībai pieņemt lēmumu par starpgabala statusa piešķiršanu neapbūvētai zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu  40940010020, jo zemes vienība atbilst Atsavināšanas likuma   

1. panta 11. punktā noteiktajiem kritērijiem un uzskatāma par starpgabalu likuma izpratnē. 

Nekustamais īpašums “Rūsiņceļš”, Vecumnieku pagasts, Bauskas novads, sastāv no zemes 

vienības 0,2 ha platībā, plānotā atļautā teritorijas izmantošana noteikta: Transporta 

infrastruktūras teritorijas TR1. Zemes vienības platība ir mazāka nekā pašvaldības teritorijas 

plānojums paredz minimālo zemes vienības platību, savukārt tās konfigurācija, robežu 

novietojums un faktiskais tās stāvoklis apvidū neļauj to izmantot atbilstoši pašvaldības teritorijas 

plānojumā atļautai izmantošanai, kā arī zemes vienība ir norobežota (pārrakta) ar grāvjiem no 

abām tās pusēm un iežogota, tādējādi tā ir norobežota no pašvaldības un meža ceļiem, un 

piekļuves iespēja ir izslēgta, tāpat – tā apvidū jau ir aizaugusi, kā arī zemes vienības vidusdaļā 

atrodas vēsturiski izbūvētais ūdenstilpes dambis un slūžas, kā rezultātā zemes vienība nav 

izmantojama kā transporta infrastruktūras teritorija. Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par sagatavoto lēmuma projektu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 14 "Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 40940010020 Vecumnieku pagastā". 

 

17.p. 

Par dzīvojamai mājai Mēmeles iela 15, Bauskā, funkcionāli nepieciešamā zemesgabala 

pārskatīšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 
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Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 15 "Par dzīvojamai mājai Mēmeles iela 15, 

Bauskā, funkcionāli nepieciešamā zemesgabala pārskatīšanu". 

 

18.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Mežāžu iela 8, Uzvarā, 

Gailīšu pagastā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

 

 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 16 "Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz 

nekustamo īpašumu Mežāžu iela 8, Uzvarā, Gailīšu pagastā". 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Bauskas ielā 5-1, Bārbelē, 

Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis, L.Vasermane, M.Mediņš) 

Ziņo: A.Okmanis. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, raisīja neviennozīmīgu 

balsošanu un debates, lūdz ziņojumu.  L.Vasermane ziņo, ka pašvaldības bilancē ir neizīrēts dzīvoklis 

Bauskas ielā 5 -1, Bārbelē, ar platību ir 38,1 m2. Dzīvoklis ir ļoti sliktā stāvoklī, tāpēc netiek 

izmantots pašvaldības autonomo funkciju nodrošināšanai. Dzīvoklim nepieciešams veikt remontu, tai 

skaitā  apkures sistēmas izveide, ūdensvada un kanalizācijas ievilkšana, sanitārās telpas izbūve, 

grīdas konstrukcijas nomaiņa,  ar nepieciešamajiem remonta darbiem var iepazīties klāt pievienotajā 

tehniskās apsekošanas aktā. Pilns  dzīvokļa remonts provizoriski izmaksātu 12 600 EUR. Apvienības 
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pārvaldes darbinieki neuzskata, ka  šāda summa  būtu adekvāta šāda dzīvokļa remontam. Bārbelē pēc 

dzīvokļiem rindā  reģistrētās personas neizrāda lielu vēlēšanos īrēt šo dzīvokli, tāpēc sagatavots 

lēmuma projekts nodot atsavināšanai nekustamo īpašumu dzīvokli  noteikt atsavināšanas veidu - 

pārdošana izsolē.  

Debatēs pieteicies M.Mediņš, kurš izsaka pateicību speciālistei par sagatavoto lēmuma 

projektu,  bet grib runāt par jautājumu, kāpēc šis un nākamais jautājums ir šodienas darba kārtībā.  Šis 

minētais dzīvoklis ir sliktā stāvoklī, bet, ja tas ir pašvaldības īpašums, tad pašvaldībai kā kārtīgam 

saimniekam būtu tomēr jārūpējas par savu īpašumu. Izsaka nožēlu, ka izpilddirektors ar savu 

vietnieku nav sakārtojis jautājumu par neprivatizējamo dzīvokļu sarakstu, kurš  vēl joprojām nav 

iesniegts izskatīšanai komitejās. Negrib piekrist tam, ka Bārbelē nav neviena pretendenta uz šiem 

dzīvokļiem, vienkārši iedzīvotāji  netiek reģistrēti šajā rindā, jo viņi neatbilst pašvaldības noteiktiem 

kritērijiem. Gribētāju ir ļoti daudz, un šeit ir 2 dzīvokļi, kas stāv  tukši jau 2 gadus. Ir cilvēki un  

ģimenes, kas labprāt šajos dzīvokļos būtu dzīvojuši, veikuši gan kosmētisko remontu, gan 

piedalījušies pie ūdensvada un kanalizācijas ievilkšanas. Šajā mājā no septiņiem dzīvokļiem viens bija 

privatizēts, tas nozīmē, ka visu māju var nodot privatizācijai. Bārbeles pagastā pašvaldības dzīvokļi ir 

tikai 2 mājās – tie ir “Zemitāni” un Bauskas iela 5. Mājā ieguldīti pašvaldības līdzekļi,  tā ir diezgan 

labā kārtībā,  atlicis  tikai veikt pamatu stiprināšanu. Vērš uzmanību, ka Bārbeles pagastā ir ļoti daudz 

nekustamie īpašumi, daļa no kuriem ir kā degradētie īpašumi. Kāpēc pašvaldība, kā arī administrācija 

un pagasta nodaļas vadītāji nepievērš uzmanību tam, ka varbūt vispirms jāsakārto un tad jānodod 

atsavināšanai šos te nekoptos īpašumus? Ir māja, kurā  no 5 vai 6 dzīvokļiem dzīvo viena ģimene, bet 

māja reāli brūk kopā, jo tek jumts, otra tāda pati māja ir Gaismas ciematā, kur arī jumts tek, bet tam 

netiek piegriezta nekāda vērība,  vai arī vienkārši netiek izdalīti finanšu līdzekļi? Ir vieglāk paņemt 

atsevišķus dzīvokļus, noreģistrēt zemesgrāmatā un nodot atsavināšanai, tādā veidā iegūstot 

atsavināšanas naudu. , bet ar ko tad Bārbeles iedzīvotāji būtu sliktāki, ja tiek atstāti tikai 7 vai 8 

dzīvokļi “Zemitānos”, vai pārējiem būs jābrauc uz Stelpi,  Vecumniekiem vai Saulaines kopmītnēm? 

Tas nav pareizi,  māja atrodas ļoti labā ģeogrāfiskā vietā, Bārbeles centrā blakus valsts autoceļam,  

kuram drīzumā būs rekonstrukcija. Atsevišķām mājām īpašnieki nevar vienoties par durvju ielikšanu 

kāpņu telpās, jumta un noteku sakārtošanu, daudzās vietās nav māju vecākie, līdz ar to mājas netiek 

pieskatītas. Izsaka bažas, ka arī šī māja pārvērtīsies par tādu, kur viens īpašnieks skatīsies uz otru,  un 

nevienam nebūs vēlmes sakārtot mājas apkārtni. Uzsver, ka kategoriski būs pret šo lēmumu un arī 

nākamo, jo uzskata, ka vispirms jāsakārto īpašuma tiesības. Tikko izpilddirektors ziņoja, ka šādus 

sarakstus  saņēmis no 2 apvienībām, tad nav saprotams, ko gaida pārējās apvienības,  kāpēc vēl šis te 

precizētais saraksts nav iesniegts. Tad varētu droši zināt, kuri ir tie dzīvokļi, ko pašvaldība atstāj sev, 

kuri būs tie īpašumi, kuri tiks nodoti atsavināšanai.  Uzskata, ka šobrīd šis jautājums nav atrisināts, un 

īpašumi tiek haotiski nodoti  atsavināšanai. Izsaka priekšlikumu īpašumu nenodot atsavināšanai, 

kamēr nav pilnībā apstiprināts saraksts.  

A.Okmanis pateicas par viedokli, bet uzsver, ka nekāda haotiska darbība nenotiek,  

profesionāli tiek izvērtēts gan īpašuma  stāvoklis, gan vajadzība un nepieciešamība, un tikai tad 

speciālisti pieņem lēmumu. Aicina balsot.  

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  2 (Bruno Bahs, Mārtiņš Mediņš) 

"ATTURAS" -  3 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Ināra Pētersone) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 17 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Bauskas ielā 5-1, Bārbelē, Bārbeles pagastā 
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nodošanu atsavināšanai". 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Bauskas iela 5-7, Bārbelē, Bārbeles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis, L.Vasermane, M.Mediņš) 

 

Ziņo: A.Okmanis, L.Vasermane. 

A.Okmanis informē, ka arī šis jautājums raisījis debates, lūdz ziņojumu.  L.Vasermane 

ziņo, ka sagatavotais lēmuma projekts ir ļoti lielā saistībā ar iepriekšējo darba kārtības jautājumu. 

Dzīvoklis atrodas tajā pašā mājā Bauskas ielā 5,  atšķirība ir tā, ka šis dzīvoklis ir izīrēts un ir 

saņemts atsavināšanas ierosinājums no dzīvokļa īrnieces. Nav likumisku tiesību liegt šai personai 

iesniegt atsavināšanas ierosinājumu, jo tiesiskais pamats ir norādīts atsavināšanas likuma           

4. pantā, ja nekustamo īpašumu iegūst minētajā pantā minētā persona, tad īpašumu pārdod  par 

brīvu cenu, šajā gadījumā pārdošanas cena ir vienāda ar nosacīto cenu.  Dzīvojamās telpas īres 

līgums ir spēkā līdz 2025. gada 31. maijam, īrniecei nav parādu par dzīvojamās telpas lietošanu.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 18 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma Bauskas iela 5-7, Bārbelē, Bārbeles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

Sēdes vadītājs Aivars Okmanis ierosina balsot vienā balsojumā par 21., 22., 23., 24., 25., 

26., 27., 28., 29., 30., 31., 32., 33., 34., 35., 36.,  37., 38., 39., 40. un 41. lēmumu projektiem.  

Deputātiem nav iebildumu. 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

 

21.p. 
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Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Mežāžu iela 8-23, Uzvara, 

Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 19 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Mežāžu iela 8-23, Uzvara, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Uzvaras iela 13-31, 

Uzvara, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 20 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Uzvaras iela 13-31, Uzvara, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai" 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – biroja telpas “Virsaiši 1” -7, Codes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 21 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

biroja telpas “Virsaiši 1” -7, Codes pagastā nodošanu atsavināšanai" 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Baznīcas iela 9 k-2-6, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 22 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Baznīcas iela 9 k-2-6, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Baznīcas iela 9 k-2-14, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 23 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Baznīcas iela 9 k-2-14, Bauska, Bauskas novadā nodošanu 

atsavināšanai" 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Mēmeles iela 11-3, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 24 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Mēmeles iela 11-3, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Biržu iela 20-10, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Biržu iela 20-10, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 30-39, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 26 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Rīgas iela 30-39, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa „Kūdra 2”-12, Kūdra, 

Vecsaules pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 27 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa „Kūdra 2”-12, Kūdra, Vecsaules pag., Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Gammas", Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 28 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Gammas", Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Lauktehnika 17”-70, 

Rītausmas, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 29 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma –

dzīvokļa “Lauktehnika 17”-70, Rītausmas, Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Dārza ielā 10A, Zālītē, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 30 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Dārza ielā 10A, Zālītē, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Audrupi"-1, 

Audrupos, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 31 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Audrupi"-1, Audrupos, Iecavas pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 

1”-23, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 32 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 1”-23, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 6"-12, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 33 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa "Misas kūdra 6"-12, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas ielā 1–18, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 34 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Skolas ielā 1 – 18, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Vīksniņas”-3, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 35 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma “Vīksniņas”-3, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Svelmes”-4, Taurkalnē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 36 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa “Svelmes”-4, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Vaski"-1, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 37 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa "Vaski"-1, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Vaski"-4, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai.  

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 38 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa "Vaski"-4, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Silmači”-8, Kurmenē, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 39 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma “Silmači”-8, Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

Sēdi beidz 2025. gada 30. janvārī plkst. 11.16. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2025.gada 27. februārī plkst.9. 
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Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes lēmumi ar pielikumiem uz 95 lp. 

2. 30.01.2025. noteikumi Nr. 1 uz 4 lp. 

3. 30.01.2025. saistošie noteikumi Nr. 1 uz 7 lp. 

4. Bauskas novad domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 3 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja     Ligita Jukšinska 


	Sēde sasaukta 2025. gada 30. janvārī plkst.9

